
 
 

 
 
 
 
 
 
 

   
 

Utbildningsnämndens protokoll 2013-05-08 

 

 

 

Datum: Onsdagen den 8 maj 

Tid:  13.00 – 17.10 

Plats:  Folkets Hus, Lilla Edet 

Paragrafer:  37-44 

Utses att justera:  Lars Ivarsbo (c) 

 

 

Underskrifter: 

Sekreterare 
 Julia Domby 
 
Ordförande 
 Leif Håkansson (s) 
 
Justerare 
 Lars Ivarsbo (c) 
 
 
 
 
 
 
 Anslag/Bevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits via anslag 

Organ  Utbildningsnämnden 

Sammanträdesdatum   2013-05-08 

Datum då anslaget sätts upp Datum då anslaget tas ner 

2013-05-23  2013-06-13 

Förvaringsplats för protokoll:  Kansliavdelningen 

 

Underskrift: 

 Julia Domby   
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Beslutande 

Ledamöter 

Leif Håkansson (s), ordförande 
Uno Ekberg (s) 
Linda Alsing (v) 
Bengt-Arne Westerlind (fp) 
Lars Ivarsbo (c), vice ordförande 
Mikael Grönlund (m) 
 
Tjänstgörande ersättare 

Harry Berglund (s) tjänstgör för Dennis Lindberg (s) 
Camilla Olofsson (m) tjänstgör för Kamilla Nilsson (m) 
Cecilia Johansson (kd) tjänstgör för Gustav Svenungsson (c)  
 
Övriga närvarande 

Ersättare 

Josefine Lundin (v) 
Tommy Nilzén (mp) 
 
Tjänstemän 

Maria Andersson, förvaltningschef 
Lars Wijkmark, vd LEIFAB 
Andreas Blixt, ekonom 
Julia Domby, sekreterare 
 
Personalföreträdare 

Ingvar Ekelund, Lärarförbundet 
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§ 37 

Blockhyror 
 

 

Sammanfattning 

Lars Wijkmark, vd för kommunala fastighetsbolaget LEIFAB redogör för hur systemet 
med s.k. blockhyror fungerar. 

Lars Wijkmark påpekar under sin redogörelse att blockuthyrning är ett juridiskt begrepp 
som gäller hyresrätter. Det bör istället kallas uthyrning av hyresobjekt när det gäller 
t.ex. skol- och förskolelokaler, vilket presentationen avser.  

 

Beslutsunderlag 

Muntlig presentation av Lars Wijkmark. 

 

Utbildningsnämndens beslut 

Nämnden noterar informationen. 
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§ 38 

Budget 2013  
 
Dnr 2013 UN 029 dpl. 606 

 

 

Sammanfattning 

På utbildningsnämndens sammanträde 2013-04-04 beslutades bl.a. i ärendet att 
förvaltningen löpande, månadsvis, till nämnden ska redovisa den ekonomiska 
utvecklingen på övergripande nivåer. 

Ekonom Andreas Blixt redogör för prognosen som den ser ut i dagsläget. Vid nästa 
nämndmöte ska tertialrapport 1 behandlas. Resultaten i dagsläget är -1,5 mkr för 
utbildningsnämnden. Prognos för hela året är nu -2,1 mkr. Budget per rektorsområde 
redovisas, liksom kostnaden för köpt verksamhet.  

 

Beslutsunderlag 

Muntlig presentation av ekonom Andreas Blixt och bildningschef Maria Andersson. 

 

Utbildningsnämndens beslut 

Nämnden noterar informationen. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 
 
 
 
 
 

   
 

Utbildningsnämndens protokoll 2013-05-08 

 

§ 39 

Hyreskostnader per enhet och barn/elev 
 
Dnr 2013 UN 057 dpl. 606 
 

 

Sammanfattning 

I samband med utbildningsnämndens sammanträde 2013-04-04 efterfrågades 
lokalkostnader för tomma lokaler. Eftersom de allra flesta lokaler används, blir detta 
mycket diffust att redovisa. 

 

Nämnden får en redovisning av lokalkostnad per enhet och barn/elev enligt bokslut 
2012. 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, dnr 2013 UN 057 dpl. 606. 

Muntlig presentation av bildningschef Maria Andersson. 

Presentation lokalkostnad per enhet och barn/elev enligt bokslut 2012, se bilaga 1. 

 

Utbildningsnämndens beslut 

Nämnden noterar informationen. 
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§ 40 

Patientsäkerhetsberättelse 2012 
 

Dnr 2013 UN 044 dpl. 624 

 

 

Sammanfattning 

I patientsäkerhetsberättelsen som vårdgivaren enligt patientsäkerhetslagen, SFS 
2010:659, ska upprätta senast den 1 mars varje år ska det framgå: 
 
� hur arbetet bedrivits 
� vilka åtgärder som vidtagits 
� vilka resultat man uppnått 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, dnr 2013 UN 044 dpl. 624. 

Patientsäkerhetsberättelse 2012, dnr 2013 UN 044 dpl. 624. 

 

Utbildningsnämndens beslut 

Patientsäkerhetsberättelse för 2012 godkänns. 

 

 

 

Beslutet expedieras till 

Förvaltningen 
Elevhälsan 
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§ 41 

Delgivningar 
 

 

Sammanfattning 

Följande delgivningar tas upp på dagens sammanträde: 

 

� Årsredovisning 2012, Lilla Edets kommun  

(2013 KS 0022 dpl. 042). 

 

Utbildningsnämndens beslut 

Nämnden noterar informationen. 
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§ 42 

Inkomna delegationsbeslut 
 
 

Sammanfattning 

Utbildningsnämnden har överlåtit sin beslutanderätt till ordföranden och tjänstemän 
enligt en av utbildningsnämnden antagen delegeringsordning. Dessa beslut ska 
redovisas till utbildningsnämnden.  
 
Redovisningen innebär inte att utbildningsnämnden får ompröva eller fastställa 
delegeringsbesluten. Däremot står det utbildningsnämnden fritt att återkalla lämnad 
delegering. Följande delegeringsbeslut redovisas på dagens sammanträde: 
 

Diarienummer Datum Ärende  Delegat 
 
     
2012 UN 105-40 2013-03-08 Ansökan om skolskjuts Rektor  
   särskilda skäl  särskola 
 
2013 UN 047                2013-03-28 Beslut om plats i förskola/    Bildningschef 
   fritidshem p.g.a. barnets 
   behov av särskilt stöd 
 

 

Utbildningsnämndens beslut 

Nämnden noterar informationen. 
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§ 43 

Rapport från kontaktpolitiker 
 

 

Sammanfattning 

Inga rapporter redovisas. 

 

Utbildningsnämndens beslut 

Ärendet utgår. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 
 
 
 
 
 

   
 

Utbildningsnämndens protokoll 2013-05-08 

 

§ 44 

Information från presidium och förvaltning 
 

 

Sammanfattning 

� Maria Andersson, Leif Håkansson och Lars Ivarsbo har varit på Skolriksdag där 
bl.a. skolministern och Carin Götblad medverkade. Styrning, ledarskap och 
resultat var årets tema. 

� Införande av utökad timplan i matematik med en timma/vecka för åk. 1-3. 
Timplanen kommer att matchas med skolskjutsarnas tider. 

� Information om Matematiklyftet och hur arbetet fortgår kring Bedömning för 
lärande. Tanken är att samverka kring dessa två satsningar. 

� Information om hur det fungerar med I-pads för lärarna. Fler 
fortbildningstillfällen är inplanerade framöver.  

� Information till nämnden om hur lärplattformen för eleverna är tänkt att fungera 
framöver. Maria Andersson förklarar översiktligt vilka system som används 
inom skolan och hur de är kopplade till varandra. 

� Upphandlingen av pekplattor är nu klar för åk 4-6. Eleverna kommer att få 
tillgång till sina läsplattor till hösten. 

� Information kring upphandlingen av skolskjuts inför höstterminen. 

 

 

Utbildningsnämndens beslut 

Nämnden godkänner rapporten.  

 
 
 
  


